
 
 

Datum van indiening: 30 januari 2020       

Actualiteitsvraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid 
bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

Onderwerp: Basisschool De Knapzak in Sint-Agatha-Berchem. 

 

Geacht collegelid, 

Maandagavond op de gemeenteraad van Sint-Agatha-Berchem hielden ouders en leerkrachten 
van basisschool De Knapzak een pleidooi om de school open te houden. Dat bleek tevergeefs, 
want de hele meerderheid keurde het uitdoofscenario voor de school goed. Tegen juni 2026 
moet De Knapzak dicht, omdat de gemeente Sint-Agatha-Berchem krap bij kas zou zitten. De 
VGC was de enige hoop om de school te redden. Tot onze vreugde vernamen we gisteren in de 
media dat u financieel wil bijspringen om basisschool De Knapzak in Sint-Agatha-Berchem te 
redden. De VGC zou de bouw van de school voor 80 % financieren, wat over een bedrag van 
enkele miljoenen euro’s gaat.  

Maar zelfs nu toont burgemeester Joël Riguelle totaal geen wil omdat de gemeente zich de 
overige 20 % zogezegd niet kan veroorloven. De burgemeester beweert zelfs dat “als de 
gemeentefinanciën het zouden toelaten, de zoektocht naar geschikte bouwgrond in Sint-Agatha-
Berchem nog steeds moeilijk is.” Dat is eigenaardig, want recentelijk is er wel een stuk grond 
gekocht voor een toekomstige Franstalige secundaire school, waar nog geen concrete plannen 
voor zijn. Het doet ook twijfels rijzen over de initieel voorziene planning voor de school. Een 
school openen zonder verdere planning die dan onmiddellijk moet sluiten, is een sterk staaltje 
absurdisme en kafka. Ik denk dat het voor iedereen wel duidelijk is waar de prioriteiten van het 
gemeentebestuur van Sint-Agatha-Berchem liggen, en vooral waar ze niet liggen. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 
 

- Hebt u uw financieel voorstel besproken met de gemeente? 
 

- Zoekt u nog naar andere oplossingen? 

 

Hartelijk dank voor uw antwoorden! 

 
Met de meeste hoogachting,  

Gilles Verstraeten 
Raadslid VGC 


